
 

                                                                                                                            

 
 

Zápis ze setkání Řídícího výboru MAP ředitelů, zřizovatelů škol a školských zařízení ORP Poděbrady 
3. 11. 2023, 10:00 – 12:00 hodin 

 
Přítomni/omluveni: viz prezenční listina 
 
Program: 
1. Uvítání 
2. Projednání a schválení aktualizace dokumentu MAP pro ORP Poděbrady  
3. Projednání a schválení Závěrečné evaluační zprávy  
4. Projednání a schválení akčních plánů na roky 2023, 24 a 25 
5. Doplněno – IROP přes MAS Mezilesí 
6. Aktuální informace o probíhajících a plánovaných aktivitách 
7. Informace o procesu schvalování projektu MAP IV  
8. Diskuse 
 
Zápis: 
 

1. Uvítání 
Michaela Brožová Burdová (dále jen MBB) přivítala všechny přítomné a seznámila je 
s programem setkání Řídícího výboru. 
 
Pan ředitel V. Sýkora se zmínil o problematice dopravní bezpečnosti u obou budov školy 
(autobusová zastávka u ZŠ TGM – Žižkov, krajnice u hlavní budovy, změny ve Studentské ulici 
atd.). Toto téma jsme řešili na minulém ŘV a bylo rovněž zahrnuto do Dokumentu MAP. I po 
několika urgencích se v tomto tématu více neděje. MBB zkusí zjistit info na městě, M. Kabátková 
na poradě vedoucích (aktualizace – schůzka vedoucích byla zrušena). Aneta Knytlová dále 
zmínila, že se to dále může řešit v rámci setkávání starostů spádových obcí, kterých se to týká 
atd.  
 

2. MBB prezentovala dokument MAP Poděbrady – analytickou část místního akčního plánování. 
Dokument byl aktualizován na zasedáních PS, minikonferenci Plánování ve školách, minulém 
řídícím výboru a v rámci veřejného připomínkování. Dokument byl následně předložen ke 
schválení:    

 
HLASOVÁNÍ   PRO: 16 

PROTI: 0 
    ZDRŽELO SE: 0 
 

3. Dále proběhlo hlasování o schválení Zprávy z evaluace k projektům MAP v ORP Poděbrady.  
 
HLASOVÁNÍ   PRO: 16 

PROTI: 0 
    ZDRŽELO SE: 0 
 



 

                                                                                                                            

4. Dalším bodem schvalování byly akční plány na školní roky 2023/24, 2024/25 a část školního roku 
2025/26. 
 
HLASOVÁNÍ   PRO: 16 

PROTI: 0 
    ZDRŽELO SE: 0 
 
Předložené dokumenty byly jednohlasně schváleny. 

   
5. Dalším bodem programu byly aktuální informace k plánované mu vyhlášení projektů IROP 

v oblasti vzdělávání před MAS Mezilesí z. s. Aneta Knytlová informovala účastníky o výzvách, 
které budou vyhlášeny konce tohoto roku. Do MAS Mezilesí, z.s. se budou odevzdávat 
projektové záměry, které bude hodnotit řídící výbor MAS. MAS vydá soulad s projektovým 
záměrem, následně bude moci žadatel žádost podat prostřednictvím ISKP21+. Projekt bude 
hodnotit ŘO. Podporované budou ZŠ. Žadatelem je škola.   
 

6. Informace o proběhlých a plánovaných aktivitách MAP III. MBB členům výboru stručně 
představila aktivity MAP III v rámci jednotlivých pracovních skupin - Čtenářská gramotnost, 
Matematická gramotnost, Rovné příležitosti, Polytechnika a EVVO, Financování, Mateřské školy 
a Vedení škol.  
 

7. Dále byly podány informace k podanému projektu MAP IV. Žádost o projekt byla podána dne 30. 
8. 2023, již úspěšně prošla formálním hodnocením a nyní čeká na hodnocení hodnotící komisí. 
MBB dále představila obsah podaného projektu a plánované aktivity.  

 
8. Diskuse a náměty: 

 

- MBB pošle všem členům a ředitelům termíny plánovaných seminářů, jen upozornila, že vše 

bude potvrzeno až v případě schválení projektu MAP IV.  

- Příští setkání Řídícího výboru MAP se bude konat po plánovaném zahájení projektu MAP IV, a je 

plánováno na 18. 12. 2023. Na tomto setkání bychom měli opět ustanovit ŘV a zvolit předsedu, 

schválit základní dokumenty projektu (stanovy, jednací řád ŘV, organizační strukturu, 

komunikační plán atd.). Na tomto setkání bude rovněž možné aktualizovat strategický rámec a 

seznam prioritních investic (uplyne 6-měsíční doba od posední aktualizace 16.6.2023). MBB 

rozešle informaci ŘV, ředitelům a zřizovatelům  

 

 

 

 
 
 
 

Zapsala Ivana Kelymanová  


